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Møte: Rådet for funkjsonshemmede  
Møtested: Hovseterhjemmet  

Møtetid: 25.08.2008  
   
 
 
Møteleder: Reidar Sundby  
   
Tilstede: Reidar Sundby,  Kjellaug Flugsrud, 

Elisabeth Bjørge, Torill Vestly, Elenor 
Holter   

 

   
Forfall:   
   
Som vara møtte:   
   
Fra 
administrasjonen: 

 
Åsa Rytter Evensen 

 

   
Møtesekretær: Anne L. Lexow  
 
 
Godkjenning av innkallingen 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
Sak 54/08 Godkjenning av protokoll 

Protokollen fra møtet 09.06.08 ble godkjent. 
 

Sak 55/08 Hjemmetjenesten i bydelen i sommermånedene 
  Rådets medlemmer har positive og negative erfaringer med hjemmetjenesten 
  i sommer. 
 
Sak 56/08 Håp for de usynlige syke 
  Kulturhuset i Oslo har tilbud til psykisk syke. 
  
Sak 57/08 UNIMOD 

Leder i Rådet orienterer om UNIMOD som er et forsknings- og 
utviklingsprosjekt med formål å utvikle kompetanse om og løsninger for 



  

multimodale, personaliserte brukergrensesnitt som bidrar til vesentlig bedre 
kognitiv tilgjengelighet og bruk av elektroniske tjenester. 
 

Sak 58/08 Ny sammensetning i Rådet for funksjonshemmede i Oslo 
Bystyret i Oslo vedtok i sitt møte 18. juni nytt råd for funksjonshemmede i 
Oslo. Rådet består av representanter fra de politiske partiene, fra kommunal 
forvaltning og fra funksjonshemmedes organisasjoner.  

 
Sak 59/08 Vernede bedrifter 

Utviklingshemmede med arbeidsplass i vernede bedrifter får få tilbud om kjøp 
av frukt i kantinene.  
Det henstilles også til at lederne i boligene for utviklingshemmede fokuserer 
mer på frukt og grønt og mindre på kaker og vafler. 
 

Sak 60/08 Ambassadører i Skoleverket  
  Leder i Rådet har kontakt med Slemdal skole for å avtale møtetidspunkt. 

Norges Handicapforbund Vestre Aker ønsker å komme på besøk til elevene 
ved skolen. 

 
Sak 61/08 Boligtilskudd til prosjektering av heis 

Husbanken har satt av inntil 5 millioner kroner til prosjektering av heis i 
eksisterende boliger. Hensikten med tilskudd til prosjektering av heis er å bedre 
tilgjengeligheten til boligeiendommer slik at eldre og funksjonshemmede kan 
bli boende hjemme lengst mulig. 

 
Sak 62/08 Drahjelp til fjerning av hindringer  

Husbanken deler ut penger til fjerning av fysiske hindringer for 
funksjonshemmede. 25 kommuner har fått støtte til fjerning av hindringer. 
Ordningen blir avsluttet i 2009, og søknadsfristen er satt til 15. desember. 
Rådets medlemmer ble oppfordret til å tenke gjennom om dette kan være 
aktuelt for bydelen. 

 
Sak 63/08 Heis og hus for forretningsbygg 

Leder av Rådet skal i møte med ledelsen i Expert-butikken på Vinderen for å 
orientere om aktuelle tilskudd som kan gis ved prosjektering av heis. 

 
Sak 64/08 BU-saker 

Aktuelle BU-saker ble gjennomgått 
 

Sak 65/08 Eventuelt 
Rådsmedlem Torill Vestly mener at bydelens handlingsplan for psykisk helse 
burde ha mer fokus på pårørende. Det er også et ønske om at planen ved neste 
revisjon blir sendt på høring til Landsforeningen til pårørende innen psykiatri, 
Oslo fylkeslag. (LPP). 
Det henstilles videre til at bydelen etablerer et forum for pårørende. 

 
Leder orienterte om nettsted for å finne informasjon om tilgjengelighet til 
offentlige bygninger: http://www.byggforalle.no 
 

 
  Reidar Sundby (sign)     Anne L. Lexow (sign) 
   leder       sekretær

http://www.byggforalle.no/
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